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Republika e Kosovës 

Republika Kosovo - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

 

 

VI saziv 

Komisija za budžet i finansije i 

Sednica br. 34/18  

Priština, 26.10.2018. godine, u 11:00 časova 

Zgrada Skupštine Kosova, sala N-10 

 

 

Z A P I S N I K  

 

Na zajedničkoj sednici su prisustvovali: Lumir Abdixhiku, Safete Hadergjonaj, Jelena Bontić, Naser 

Osmani, Mërgim Lushtaku, Dardan Molliqaj, Ali Lajçi, Arbërie Nagavci, Enver Hoti, Blerim Kuçi i 

Fikrim Damka. 

  

Pozvani učesnik: Fatmir Gashi -  Zamenik ministra finansija.  

 

Ostali prisutni: Vatra Çehaja iz PG LVV, Savetnik u PG AAK, Albulena Bytyçi – novinarka RTK-a, 

Dardane Neziraj – novinarka Koha Ditore, Lorentë Aliaj iz KDI-a, Emirjeta Vllahiu – novinarka 

kallxo.com, Suzan Bytyçi – Jagxhiu iz Kancelarije EU-a.  

 

Iz osoblja za podršku komisije su prisustvovali: Vilson Ukaj, Sabrije Iseini, Luljeta Krasniqi i Dashurije 

Canolli. 

 

Sednicom je predsedavao: Lumir Abdixhiku – Predsednik (u daljem tekstu: predsednik). 

 

Dnevni red:  

 

 
1. Usvajanje dnevnog reda;  

2. Usvajanje zapisnika sa prošle sednice Komisije, održane 17.10.2018. godine;  

3. Razmatranje zahteva Vlade Kosova za konsultaciju sa Komisijom za budžet i finansije, u 

vezi Odluke Vlade o izmeni stope akcize;  

4. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-007 o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-007 o 

vanparničnom postupku i amandmana Komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, 

poslovnik skupštine i nadgledanje agencije protiv korupcije;  

5. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-008 o izmeni i dopuni Zakona br. 2004/26 o nasleđu na 

Kosovu i amandmana Komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, poslovnik skupštine i 

nadgledanje agencije protiv korupcije;  

6. Razno. 
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1. Usvajanje dnevnog reda  

 

Predsednik: je predložio da se dnevni red dopuni sa još dve tačke dnevnog reda: Razmatranje Nacrta 

zakona br. 06/L-077 o izmeni i dopuni zakona br. 2004/32 o porodici Kosova i Imenovanje radne grupe 

za razmatranje Nacrta zakona o porezu na lični dohodak i Nacrta zakona o porezu na prihod korporacija.  

 

Predsednik: je utvrdio da je Komisija jednoglasno usvojila dnevni red sa dopunom dveju novih tačaka, 

kao 6. u 7. tačku dnevnog reda, koje glase: Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-077 o izmeni i dopuni 

zakona br. 2004/32 o porodici Kosova i Imenovanje radne grupe za razmatranje Nacrta zakona o porezu 

na lični dohodak i Nacrta zakona o porezu na prihod korporacija. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa prošle sednice Komisije, održane 17.10.2018. godine 

 

Predsednik: je utvrdio da je Komisija jednoglasno usvojila zapisnik sa održane sednice Komisije, 

17.10.2018, bez primedbi.  

 

3. Razmatranje zahteva Vlade Kosova za konsultaciju sa Komisijom za budžet i finansije, u 

vezi Odluke Vlade o izmeni stope akcize 

 

Predsednik: na osnovu Zakona br. 03/L-220 o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-112 o normi akcize na 

Kosovu, Vlada Kosova, u konsultaciji sa Komisijom za budžet i finansije, mogu da izmene stopu akcize 

ili da dopuni spisak robe koje će podlegnuti stopi akcize. Vlada je donela odluku koju je prosledila 

Komisiji na konsultaciju, zbog čega je pozvan i zamenik ministra kako bi dali razjašnjenja i potrebno 

obrazloženje. U međuvremenu, mi smo dobili pismo od Kancelarije EU-a na Kosovu, koji su se izjavili 

da se suprotstavljaju odluci Vlade, jer je to u suprotnošću sa SSP-om.  

 

Fatmir Gashi: je naveo da je u februaru ove godine Ured premijera dobio pismo od Ekonomske komore 

Kosova, koja je priložila detaljnu analizu u vezi sa situacijom industrije duvana i na osnovu toga je 

traženo od Vlade Kosova da se podrži ova industrija, a nakon toga je Vlada u aprilu 2018. godine 

imenovala odgovornu komisiju i formirana je radna grupa koja je radila na koncept dokumentu. Nakon 

što je radna grupa izradila koncept dokument, organizovala je unutrašnju i spoljnu javnu raspravu. 

Dobili su neke primedbe, koje su bile i od Evropske komisije i Carine Kosova, kojima smo odgovorili. 

Nakon što su izvršili pravno istraživanje Evropskih Direkcija, radna grupa je izradila konačni koncept 

dokumenat i prosledila je isti Vladi na usvajanje.  

U okviru EU-a, kontinuirano se stimuliše poljoprivredni sektor, tu nije izuzetak ni industrija proizvodnje 

duvana koja je stimulirana kroz različite moguće mere ovog razloga. Direktiva Saveta Evrope br. 

2011/64 daje jasne instrukcije za razvoj ove industrije u zemljama EU-a, uvek ocenjujući karakteristike 

ekonomskog razvoja najnerazvijenijih ekonomskih zemalja i zona.  

Što se tiče regiona, Makedonija primenjuje subvencije proizvodnje duvana i cigareta. Za svaki 

proizvedeni kilogram duvana u toj zemlji, proizvođači, u zavisnosti od kvaliteta, dobijaju do 1.2 evra na 

1. kg. Štaviše, Vlada garantuje prikupljanje duvana od proizvođača i, u slučaju da ovlašćene kompanije 

ne uspeju da učine takvo nešto, ili bankrotiraju, onda kupovinu vrše iz državnog budžeta.  

 

U Makedoniji se primenjuju različite metode za podršku industriji duvana, kao što su: garantovana cena 

za prodaju duvana, finansijska podrška od kompanije koja kupuje duvan, itd. Najniže carinske stope 

počinju od 10 % i idu do 60% za uvoznu vrednost.  

 

Albanija ima dva nivoa akcize. Ima akcizu za obrađeni duvan van zemlje od 4400 leka i obrađeni duvan 

unutar zemlje od 2500 Leka. U Srbiji imamo tri slučajeva prodaje velikih kompanija za proizvodnju 
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duvana. U sporazumu za kupoprodaju ovih tri fabrika je napisano da se štiti unutrašnje tržište carinskim 

politikama i Srbija im garantuje da ove kompanije mogu da dođu i iste štiti, a one imaju carinu do 56% 

za uvoz duvana, što znači da se koristi zaštitna mera.  

 

Predsednik: Kao što sam naveo, mi smo dobili pismo od Kancelarije Evropske Unije kojom se 

osporava odluka Vlade i traže od Vlade da povuku tu odluku jer je u suprotnošću sa SSP-om. SSP nije 

samo dokument EU-a, već je bilateralni sporazume EU – Kosovo. U bilateralnom trgovinskom 

sporazumu, mišljenje suprotne strane svakako vredi, u suprotnom to se ne bi smatrao bilateralnim 

sporazumom već bi bio jednostran. Da li ste imali konsultacija sa EU-om po tom pitanju?  

 

 

Fatmir Gashi: Prema Uredbi Vlade o izradi koncept dokumenata, mi smo priložili odluci izjavu o 

budžetskom uticaju, mišljenje za usklađivanje sa zakonodavstvom EU-a od Ministarstva za evropske 

integracije, koja je dala pozitivan odgovor. A Ministarstvo finansija je ocenilo da je u prvoj godini 

budžetska cena 300. hiljada evra za subvencionisanje a to postepeno raste, dok je maksimum 900. 

hiljada evra za tri naredne godine. sa Kancelarijom EU-a nismo diskutovali, jer mi kao radna grupa ne 

možemo da učinimo to, već to treba da se diskutira na Vladinom nivou.  

 

Blerim Kuçi: je naveo da, koliko on ima znanja, postoji parlamentarno istraživanje koje je Komisija za 

budžet i finansije obavilo u 2016. godini u vezi akcize i pitanje subvencioniranja duvana na Kosovu. 

Istraživanje pokazuje mogućnost stvaranja 15.000 do 18.000 radnih mesta sa duvanom. Ali, ono što je 

za mene važno je da li to ima pravni osnov? Da li ima implikacija u budžetskim prihodima, i da li to 

povećava ili smanjuje prihode? Član 39. SSP-a se tiče oblika skupljanja akcize. Mi stvaramo dve vrste 

akciza. SSP su ratifikovale i druge zemlje. U Srbiji i Hrvatskoj nije zabranjena ova mogućnost do 

pristupanja EU-u. Za nas je važno da li građani imaju koristi od te odluke. To pitanje se uopšte ne veže 

sa liberalizacijom viza.  

 

Fatmir Gashi: posmatrajući sve ove prakse i gledajući Direktivu EU-a, takođe i SSP i član 43. koji kaže 

da ako uvoz jednog proizvoda u velikoj meri oštećuje domaći proizvod, onda država ima pravo da 

preduzima mere za regulisanje tog pitanja i za zaštitu te industrije, i tu se pokazuju i postupci kako se 

treba nastaviti u vezi njegove zaštite. Na osnovu razjašnjenje i predstavljene analize u koncept 

dokumentu, Radna grupa je predložila Vladi Kosova da reguliše dva pitanja. Prvo da se reguliše način 

subvencioniranja uzgajivača duvana, i mi smo po tom pitanju preporučili da Vlada donese Uredbu o 

subvencioniranju duvana i da subvencioniše po 1.000 evra za proizvođače duvana. Ministarstvo 

poljoprivrede izrađuje ovo uputstvo koje reguliše pitanje subvencionisanja duvana. Drugo pitanje koje je 

preporučila Radna grupa za Vladu, je da stopa akcize za proizvedene cigarete u Republici Kosovo bude 

obračunata koristeći metodu prema vrednosti (ad valorem) i obračun se treba izvršiti na cenu 

maloprodajne prodaje sa 30% na maloprodajnu vrednost.  

Ja razumem zabrinutost Evropske Unije i oni imaju prava da brane SSP, ali je trebaju braniti na realan 

način i da nam daju prostora kao ostalim državama. Ovo je privremena odluka koja će vremenom početi 

da se uskladi sa Direktivama i SSP-om.  

 

Naser Osmani: je u vezi parlamentarnog istraživanja, koju je pomenuo poslanik Kuçi, rekao da smo u 

proteklom mandatu formirali radnu grupu za nadgledanje primene zakona, koju je predsedavao bivši 

poslanik Bardhyl Meta i ideja je bila da se zakon o duvanu izmeni, jer je zakon o duvanu izrađen na 

Kosovu u najnepovoljnijem mogućem trenutku i bio je nepovoljan zakon za proizvođače duvana, 

pogotovo u regionu Đakovice i Gnjilana, gde je postojala tradicija gajenja duvana. I ova komisija je 

mnogo radila u tom pravcu, ali, nažalost, zbog tadašnjih izbora rad nije dovršen.  

Sad, kada raspravljamo o ovom pitanju, reč je o izmeni koncepta unošenja akcize za duvan. Ovde je 

trebalo ministarstvo da nam bolje razjasni, kako bi smo razumeli vreme i kako će se ovom promenom 
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uticati na budžet. Da li postoji ta vrsta obračuna, jer mi ne možemo da kamufliramo ništa i da se 

pozivamo da je to u ime pomaganja uzgoja duvana, jer trebamo da izmenimo zakon kako bi smo 

podržali takvo nešto. Sada je reč o carinskom kodu; o izmeni carinskih stopa u vezi duvana. Mi smo za 

to da podržimo domaće proizvode, ali, uvek poštujući konkurentnost jer nas na to obavezuju Ustav i 

zakoni. A, što se tiče SSP-a, mislim da to treba biti odgovornost Vlade jer su oni potpisali taj sporazum i 

trebaju usko da sarađuju sa EU-om, što se tiče poštovanja sporazuma.  

 

Dardan Molliqaj: Verujem da u nekim pogledima delimo iste procene jer industrija prerade duvana na 

Kosovu može biti ne toliko decizivan sektor, ali međutim može igrati malu ulogu u zaposlenju i razvoju 

industrijskog sektora na Kosovu. U tom pravcu, država treba da stvara uslove kako bi subvencionisala ili 

stvarala olakšice za proizvođače, i verujem da za to postoji konsenzus. Koliko ja mogu da vidim, razlika 

postoji u dve tačke. Prvo, reč je o izabranom putu a druga stvar je ne uspelost Vlade  da pregovara sa 

Kancelarijom EU-a na Kosovu što se tiče SSP-a. 

Mi smo ušli u bilateralnim ugovornim odnosima sa EU-om, kako je rekao i predsednik. Što se tiče SSP-

a, trebamo se ponašati u skladu sa tim sporazumom. Verujem da je Vlada pogrešila što nije pregovarala 

do sada sa Evropskom Unijom po tom pitanju, jer vidim da nam sve činjenice daju pravo da EU neme 

takav problem sa nama.  

Koliko sam ja mogao da vidim, danas akciza za paklicu cigareta ide do 80. centi, a ovim izmenama koje 

su predložene, ad valorem od 30% vrednosti jedinice, proizilazi da mi za paklicu plaćamo 30 centi 

akcizu.  

Uprkos primedbi koje sam dao, ja smatram da u načelu trebamo da podržimo odluku Vlade, ali se 

mnogo nadam da će Vlada ozbiljno uzeti pitanje pregovaranja sa Kancelarijom EU-a, u okviru SSP-a, 

inače će to ostati samo odluka na papiru.  

 

Safete Hadergjonaj: ja sam za to da više imamo politike favorizovanja i da utičemo na razvoj 

poljoprivrede i domaće proizvodnje, međutim, oblik u kojem je došla ova odluka mi ne izgleda veoma 

dobrim.  

Ja sam svesna da takav oblik određivanja politika nije reflektirao pozitivno na Kosovu, jer je nivo 

domaće proizvodnje bio veoma nizak i sve je uvoženo kako bi se ispunile unutrašnje potrebe. Povećan je 

uvoz ovim politikama i imamo neravnotežu i veoma nepovoljno stanje za našu privredu, i iskreno vam 

govorim da trebaju svi akteri da sednu i da se pozabave privrednom problematikom, kako bi našli 

podobniji oblik razvojnih politika u našoj zemlji. Ne da se raspravlja samo o ovom pitanju, već da se 

govori o svim pitanjima koja unapređuju privredni razvoj zemlje.  

Ja sam se mnogo bavila politikama zamene uvoza i politike zamene uvoza unoseći takse i poreze su bile 

neuspešne. Mi trebamo da nađemo način da stimulišemo domaću proizvodnju, ali ne unoseći porez i 

takse za uvoz proizvoda koji dolaze na Kosovu. S druge strane, svaka odluka koja bude došla za razvoj 

domaćeg proizvoda, biće podržana od mene, i ja ću se maksimalno angažovati da se to podrži, kako bi 

se stimulisao domaći proizvod i kako bi ispunili naše unutrašnje zahteve, a na taj način će se smanjiti 

zahtev za uvezene proizvode preko povećanja domaće proizvodnje.  

 

Dardan Molliqaj: Tu su dve stvari. Kao prvo, ako ste pročitali SSP, gospođo Hadergjonaj, za neke 

proizvode koji se proizvode na Kosovu, SSP omogućuje da se isti zaštite na 10, 15, 5 i 3 godina i kada 

se pregovara SSP, jedna od najtežih tema je za koje se proizvode dozvoljava zaštita, i za koliko godina. 

SSP predviđa da se pregovara o proizvodima koji će podlegnuti carinama i akcizi.  

Ono o čemu se ja mogu složiti sa svakim je da je Vlada trebala da pregovara sa EU-om o takvom 

prostoru koji dozvoljava SSP. Tačna je konstatacija, ne samo na Kosovu, da industrija duvana čini deo 

industrija koje finansiraju mnoge političke subjekte. Ono što ja trenutno znam je da velike kompanije 

koje uvoze duvan na Kosovu, su lobirale za to, jer su zainteresovane da imaju tržište pod kontrolom. To 

što je predloženo je mini zaštita za neke male proizvođače koji pomažu Kosovu, pomažući domaćeg 

proizvođača i veoma malo štete interese velikih kompanija jer su one rasprostranjene po celom svetu. 
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Nije odlučeno o taksama za uvoz, ali je odlučeno o oslobođenju proizvedenih cigareta na Kosovu. 

Gospođo Hadergjonaj, verujem da je vaše mišljenje lično i nije uticano i nadam se da to nije stav celog 

PDK-a, jer to pokazuje da iza toga stoje velike kompanije duvana.  

 

Safete Hadërgjonaj: Mi možemo da delujemo jednostrano, međutim to nam se vraća kao bumerang. 

Pošto ovde imamo jedan spis koji nam je došao iz Kancelarije EU-a i ja znam da je Vlada analizirala 

ovo pitanje i videli su da je u suprotnošću sa članom 39. SSP-a, tako da ja mislim da ne trebamo da 

ulazimo u kontradikcije sa EU-om i da donosimo takve odluke za koje mislim da neće biti primenjive i 

efektivne za nas kao država.  

Ja ne znam koliko fabrika duvana rade na Kosovu. Da li postoji neka fabrika koja radi na Kosovu i koja 

se bavi proizvodnjom duvana. Mi trebamo da budemo pažljivi jer stvarno postoji mnogo proizvoda u 

poljoprivredi za koje imamo potrebe da subvencionišemo, kako bi dodelili grantove za iste. Imamo 

potrebe da delimo grantove i da proizvodimo duvan, međutim, da unosimo poreze i takse, ja ne mislim 

da je to dobro promišljena politika. Stoga, želela bih da vi vratite odluku vladi, da diskutirate o tome, 

analizirate, diskutirate sa Evropskom zajednicom i da nađete prostora unutar zakonskih odredaba SSP-a, 

da kada budete iscrpili sve te diskusije, vidimo šta možemo da učinimo po tom pitanju.  

 

Žao mi je što g. Dardan vraća stvari u konceptu svog mišljenja. Ja s potpunom odgovornošću mogu da 

kažem da nisam kontaktirala o tome sa nikakvim pojedincem politike iz moje stranke ili nekom drugom 

osobom. Stvar je u tome da mi imamo jedan spis pred nama od Kancelarije EU-a, gde se pominje da se 

ovim predlogom krči određeni član SSP-a. Ja sam za to da se podrži domaća proizvodnja, preko 

subvencija ili drugih oblika, ali nisam zainteresovana da budem u suprotnošću s EU-om, jer nas te 

politike ne vode nikuda.  

 

Dardan Molliqaj: Gospođo Hadergjonaj, pre nedelju dana ste na ovoj komisiji izglasali jednu odluku 

protiv zahteva EU-a o starosti vozila, koji je bio predlog poslanika Lushtaku. Zato, nemojte govoriti da 

podržavate sve što EU kaže, jer ste demantirali sebe sa vašim delom pre nedelju dana. A ja sam i tada 

rekao da o starosti vozila moja ubeđenja se slažu sa stavom EU-a i tako sam i glasao. Danas se ne 

slažem sa stavom EU-a i glasaću drukčije.  

 

Safete Hadergjonaj: žao mi je zbog ovog stava poslanika Dardana, jer za nacrt zakona o starosti vozila 

nismo imali spis EU-a pred sobom, i kažem vam sa punom odgovornošću, kada bi imala takav spis EU-a 

pred sobom, kao što je ovaj ovde sa ovim činjenicama, sigurno ne bih podržala to i sutra ako EU donese 

takav spis ja neću glasati u Skupštini takav zakon.  

 

Enver Hoti: je rekao da je ovom materijalu trebalo priložiti i mišljenje Ministarstva evropskih 

integracija, ali smatram da inicijativa i odluka da se podrže proizvođači duvana su u interesu svih. Sve 

primedbe i dileme koje proizilaze u odnosu sa EU-om trebaju se diskutovati i rešavati između stranaka. 

Ipak, treba se navesti i činjenica da su uvoznici duvana veoma aktivni i lobiraju protiv inicijative. Mi 

trebamo da radimo kako bi promenili odnose roba od onih koji ulaze unutra i onih koji će se izvoziti. U 

tom pravcu, mi ćemo snažno podržati ovu odluku.  

 

Fatim Gashi: Dodatne konsultacije sa EU-om vrši Vlada i koliko ja znam, one su počele. Ne postoje 

povrede ni nepravde ovom odlukom. U Direktivi su dve metode i mi smo koristili ovo rešenje. Mi 

vršimo proces i nakon toga će konsultacije sa EU-om da se nastave.  

 

Naser Osmani: To nema veze sa proizvođačima već je reč o prodaji na malo. Recite nam ministre, 

koliko fabrika cigareta ima na Kosovu? 

 

Fatmir Gashi: Mi imamo fabriku duvana na Kosovu, ali pod ovim uslovima ne može da funkcioniše.  
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Safete Hadergjonaj: je predložila da zahtev Vlade Kosova za konsultaciju sa Komisijom za budžet i 

finansije, u vezi njene odluke o izmeni stope akcize bude odložena za naredni sastanak komisije. Vlada 

treba da uskladi stavove sa Kancelarijom EU-a u okviru SSP-a i da se nakon toga odluka prosledi za 

konsultovanje u komisiji.  

 

Predsednik: je naveo da postoje dva predloga za glasanje: Prvi predlog je od prve zamenice 

predsednika Komisije, za odlaganje glasanja na narednu sednicu, o zahtevu Vlade Kosova za 

konsultovanje sa Komisijom za budžet i finansije, u cilju diskutovanja i usaglašavanja stavova sa EU-

om, i drugi predlog je da stavimo na glasanje stav Komisije za podržavanje/ nepodržavanje odluke 

Vlade.  

 

Predsednik je utvrdio da sa 4. glasova za, 5. protiv i 1. uzdržanog, nije podržan predlog prve zamenice 

predsednika Komisije za odlaganje glasanja o zahtevu Vlade Kosova i usaglašavanje stavova sa EU-om 

u vezi sa odlukom o izmeni stope akcize, i nakon toga da se odluka može proslediti na konsultovanje 

komisiji.  

 

Što se tiče drugog predloga, o podršci/ nepodršci odluke Vlade, nakon glasanja sa rezultatom: 5. glasova 

za, 5. uzdržanih i nijedan protiv, predsednik je utvrdio da će u ime komisije zatražiti pravni savet od 

Administracije skupštine, u vezi važnosti glasanja u ovakvim slučajevima. Nakon dobijanja pravnog 

saveta, potpisaće zaključak komisije za vladu, u vezi sa njenim predlogom odluke o izmeni stope akcize.  

 

Nakon diskusija i na osnovu predloga, predsednik je utvrdio da je komisija sa 5. glasova za, 5. glasova 

uzdržanih i nijedan protiv, o odluci Vlade Republike Kosovo, donela sledeći  

 

Zaključak 

 

I. Komisija za budžet i finansije nije podržala predlog odluke Vlade Republike Kosovo br. 11/68, 

od 09.10.2018. godine, o izmeni i dopuni odluke Vlade br. 11/64, od 16.12.2015. godine, da 

nakon tačke 1. odluke br. 11/64, od 16.12.2015. godine, bude dodata nova tačka sa rednim 

brojem 1A, sa sledećim tekstom:  

 

1.A. Stopa akcize za proizvedene cigarete u Republici Kosovo (tarifski kod 2402 2010 11 i 2402 

2090 11) bude obračunata koristeći metodu prema vrednosti (ad valorem) i da se obračun učini 

na maloprodajnoj ceni sa stopom trideset (30%) procenta na dodatoj vrednosti na malo.  

 

 

4. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-007 o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-007 o 

vanparničnom postupku i amandmana Komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, 

poslovnik skupštine i nadgledanje agencije protiv korupcije 

 

Predsednik: na osnovu Finansijske izjave, pripremljene od Departmana budžeta ministarstva finansija, 

ovaj nacrt zakona ne sadrži dodatne budžetske implikacije. Ni amandmani funkcionalne komisije ne 

sadrže dodatne budžetske implikacije.  

 

Nakon završetka diskusija i na osnovu predloga, Predsednik je utvrdio da je komisija jednoglasno 

donela sledeću  

 

P r e p o r u k u  
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1. Nacrt zakona br. 06/L-007 o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-007 o vanparničnom postupku ne 

sadrži dodatne budžetske implikacije.  

 

2. Predloženi amandmani od Funkcionalne komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, 

poslovnik skupštine i nadgledanje agencije protiv korupcije ne sadrže dodatne budžetske 

implikacije.  

 

 

5. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-008 o izmeni i dopuni Zakona br. 2004/26 o nasleđu na 

Kosovu i amandmana Komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, poslovnik skupštine i 

nadgledanje agencije protiv korupcije  

 

Predsednik: na osnovu Finansijske izjave, pripremljene od Departmana budžeta ministarstva finansija, 

ovaj nacrt zakona ne sadrži dodatne budžetske implikacije. Ni amandmani funkcionalne komisije ne 

sadrže dodatne budžetske implikacije.  

 

Nakon završetka diskusija i na osnovu predloga, Predsednik je utvrdio da je komisija jednoglasno 

donela sledeću  

 

P r e p o r u k u  

 
 

1. Nacrt zakona br. 06/L-008 o izmeni i dopuni Zakona br. 2004/26 o nasleđivanju na Kosovu ne 

sadrži dodatne budžetske implikacije.. 

 

2. Predloženi amandmani od Funkcionalne komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, 

poslovnik skupštine i nadgledanje agencije protiv korupcije ne sadrže dodatne budžetske 

implikacije.  

 

 

 

6. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-077 o izmeni i dopuni zakona br. 2004/32 o porodici 

Kosova 

 

Predsednik: na osnovu Finansijske izjave, pripremljene od Departmana budžeta ministarstva finansija, 

ovaj nacrt zakona ne sadrži dodatne budžetske implikacije. Dok, za ovaj nacrt zakona nemamo 

predložene amandmane od funkcionalne komisije.  

 

Nakon završetka diskusija i na osnovu predloga, Predsednik je utvrdio da je komisija jednoglasno 

donela sledeću 

 

P r e p o r u k u  

 
 

Nacrt zakona br. 06/L-077 o izmeni i dopuni Zakona br. 2004/32 o porodici Kosova ne sadrži dodatne 

budžetske implikacije.  
 

 

 

7. Imenovanje radne grupe za razmatranje Nacrta zakona o porezu na lični dohodak i Nacrta 

zakona o porezu na prihod korporacija 
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Predsednik: je predložio da se imenuje radna grupa koja će razmotriti dva nacrta zakona: o porezu na 

lični dohodak i o porezu na prihode korporacija. Za sastav radne grupe je predložio: Naser Osmani 

(predsedavajući), Safete Hadergjonaj, Jelena Bontić, Ali Lajçi i Blerim Kuçi. 

 

Predsednik je utvrdio da je Komisija jednoglasno imenovala Radnu grupu za razmatranje nacrta zakona 

o porezu na lični dohodak i o porezu na prihode korporacija, u sledećem sastavu: Naser Osmani 

(predsedavajući), Safete Hadergjonaj, Jelena Bontić, Ali Lajçi i Blerim Kuçi. Radna grupa će pripremiti 

izveštaj sa preporukama za razmatranje u komisiji.  

 

 

Sednica je završena u 12:05. časova. 

Pripremljeno od jedinice za podršku komisiji  

 

 

 

 

Predsednik komisije,  

 

-------------------------- 

Lumir Abdixhiku 


